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Eldrift på hovedstrækninger 

 

Lige for tiden er det store fokus rettet på Danmark i forbindelse med klimatopmødet i København 

 Det handler om  vores CO2 forurening. 

Hvor langt er vi selv nået på transportområdet, herunder vores jernbanestrækningerne? 

Mig bekendt har vi kun køreledninger i  områderne omkring vores hovedstad (S-togene), 

samt mellem København og Padborg/Sønderborg. 

På  Resten  af vores hovedstrækninger og øvrige strækninger,  

må der da nødvendigvis køres med forurenende og larmende dieselkøretøjer. 

 Vores nabolande, bl.a. Sverige og Norge har allerede i mange år prioriteret den kollektive trafik højt, 

hvor kørselen på hovedstrækningerne  foregår med el-drift. 

Hvornår kan vi forvente etablering af køreledninger på vores alle hovedstrækninger her i lander, 

eks.  fra  Fredericia til Århus og Ålborg samt fra Fredericia til Esbjerg? 

SU. 

Med venlig hilsen 
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